
Verslag van de ledenvergadering op donderdag 10 maart 2022 

➢  Ria: 

• Een hartelijk welkom, in het bijzonder de aspirant-leden,Ingrid 
Frijlink en Claire Huijts. Zij blijven tot en met de pauze. 

• Marie-Christine is ziek.De bespreking van haar boek, waarin zij 
liefdevol  het leven van haar overleden dochter beschrijft en 
gedenkt, volgt in de april ledenbijeenkomst. 

• ‘Wat een fijne sorrenclub zijn we”: -Mathilde, Tülay en Emilie met 
hun acties voor Oekraïne 
                                                                   -8 maart brachten Marjan en 
Miriam toiletartikelen bij de Kessler Stichting. 
                                                                   -wederom kon een beurs 
gegeven worden nu voor Rima Alkirawan. 
                                                                   - met dankbrief van de 
hoogleraren Rosi Braidotti en Anneke Smelik van het 
Rosannafonds. 

 
➢ Jeannette: 

• Veel afwezigen in verband met ( nasleep) corona 

• Ruth is na operatie aan de beterende hand 

• Lineke wordt 14 maart geopereerd 
 

➢ Jacqueline: 

• Informatie/acties betreffende en nav de Wintervergadering  1e 
deel op 12 februari, online: mede namens Susana 

o Er is niet gestemd over de conceptstatuten: bij de 
voorbesprekingen veel op en aanmerkingen. In de 
vergadering stemden de deelnemers  via multiple choice 
vragen over oa genderneutrale woordkeuzes in mails ed, 
status unieke leden etc.  deze uitslag wordt 
meegenomen  in het nieuwe statutenconcept 

o 22 maart wordt dit voorgelegd aan de R v A. 
o Jacqueline stuurt ons hiervan een samenvatting op 

kernpunten, opmerkingen doorgeven aan Jacqueline en 
Susana 

o 12 mei beslissing  Unie iom met R v A  
o Juni: internationaal vastleggen van de statuten. 
o Daarna aanpassen clubstatuten en HR 

• 9 april: Wintervergadering 2e deel, online en live. Inhoudelijke 
deel. Zie website. 



 
➢ Commissies en leden 

• Diantha: ontving verrassingsdoos van de wethouder van 
Emancipatie als dank voor  onze actie op 8 maart. Doos wordt 
verloot en na de pauze is Emilie de gelukkige. 

• Corrie: namens de commissie Nieuwe leden 
o Op 30 april is er traditiegetrouw een jaar na hun 

inauguratie een lunch/diner met de nieuwe leden en de 
leden van de commissie. Men spart:hoe gaat het, heb je 
hulp nodig. Een ieder verheugt zich erop. 

o Corrie heeft Maha Al Buhar onze eerste bursaal, gevraagd 
of zij soroptimist zou willen worden: “heel graag”! Maha 
is aangemeld bij de Yossen in Amsterdam. 

• Ingrid Frijlink namens de organisatoren van het Webinar op 30 
maart 

o Er is nog veel ruimte voor aanmeldingen, de teller staat 
op 48. 

o Rond 24 maart verschijnt een artikel over het Webinar in 
Den Haag Centraal 

• Miriam namens de deelnemers aan NL Doet: 
o 12 maart zullen 4 leden van onze club in zorgcentrum 

Steenvoorde in Rijswijk de bewoners helpen bij het 
bloemschikken. 
 

• Jennie mede namens Tülay: Commissie 100trees4life: pp 
presentatie: stand van zaken en oproep tot fundraising 

o 1921- 2021: 100 jaar Soroptimist International 
o 1921:mede dankzij de  grote inzet  van de eerste 

Soroptimistclub, in Oakland zijn de Sequoia bomen in 
Californië behouden gebleven. 

o 2021: Geïnspireerd door deze eerste soroptimisten 
vieren we onze 100ste verjaardag met het planten van 
bomen in Mali en in Nederland. 

o In Mali ; samenwerking met oa organisatie ‘she grows’ 
die vrouwen helpt bij planten en onderhouden bomen 
waarvan zalf en zeep ( bodyshop, kruitvat) gemaakt 
wordt. 

o nodig:1. 100 clubs doneren 3 jaar 1000 euro 



o nodig:2. voor het  voorgestelde bomenproject 
Voedselbos Geuzengroen in onze regio samen met 3 
andere clubs: 1500 euro totaal, eenmalig 

o vraag: heeft onze club ook idee voor Haags plan? 
                          Brainstorm  volgt met de commissie Fundraising en Sociale 
Doelen: akkoord 3 jaar 1000 euro voor Mali 

 

• Vragen, voorstel: 
o Hoe gaan we het eea vorm geven, uitgaande van een 

positieve instelling 
o Donatie  Rosannafonds is voor 3 jaar vastgelegd en 

bedrag uit ledenbijdrage is geoormerkt. 
o Hoe gaat de Fundraising?  Een verkoop op Koningsdag? 

acties  zoals club Scheveningen? Groot Event? 
bomenwandeling met Monique 

o Wat betreft het Geuzengroenbos, hoe gaan we 
hiermee verder? hier zijn bomen voor te koop, nodig 
bedrag ¼ van 1500 euro, gaan we dat doen? 

o Jacqueline: In principe hebben we hier het geld 
voor.20.000 euro moeten clubs extra bijeenbrengen. 

o Corrie: voorstel: maak een  overzicht in een Excel 
sheet: ‘waaraan moeten we welk geld geven in welk 
jaar’ 

• Afspraak: leden uit de commissie SD en FR en Jacqueline 
,penningmeester,  Jennie en Tülay komen op 11 april met een 
voorstel. 
 

o Enige discussie ontstaat over de status van de beide 
commissies SD en FR: in de LV van afgelopen september 
deelde Annemarie V mee dat  beide  commissies een 
commissie zouden worden. Marchien: In de notulen van 
oktober staat dat dit met enthousiasme is begroet. In 
het werkdocument zijn  de commissies apart 
beschreven. Ria: vooraf aan de mededeling van het 
samengaan  was geen overleg geweest met het bestuur 
noch met alle leden van beide commissies Het bestuur 
had op dit onderwerp terug moeten komen dat had 
meer duidelijkheid gegeven. 

o  
➢ Jeannette: mededelingen betreffende de commissie opzet 



o Centraal staat dat we bij elkaar komen om iets te doen 
voor meisjes en vrouwen en natuurlijk ook  om het 
gezellig te hebben met elkaar 

o Uitgangspunt: iedereen is actief in een commissie of 
heeft een taak 

o Uitzonderingen zijn bespreekbaar 
o Reeds meerdere enthousiaste reacties 
o Binnenkort wordt de commissie opzet opgestuurd, lees 

het goed door en geef aan wat jij zou willen doen, liefst 
3 keuzes 

o twijfels vragen, geef het aan 
o Na verzameling en maken van indeling, gesprek met de 

leden 
                     Anemone: club Scheveningen heeft clubjes die het programma van 
de LV maken en zo het bestuur ontlasten. 
                     Jeannette: super,dat is ook een voorstel in het werkdocument 
onder kopje: programmacommissie. 
 

• Verslag van 10 februari wordt qua tekst en inhoud goedgekeurd 
o Carla roept de leden op om na te denken over een plekje 

in het bestuur, zeker ook de “jonge klaren”worden 
uitgenodigd mee te dingen! In ieder geval zal de 
secretaris terugtreden in oktober van dit jaar. 
 

 
Na een gezellig lange pauze  waarin Emilie de verloting 
wint,roept Ria ons op om onze Kernwoorden in discussies, in en 
buiten de vergaderingen met elkaar en over elkaar in de mails en 
apps in acht te nemen, zijnde: Betrokken- Betrouwbaar –
Ontmoeten –Verbinden 
 
 

 

•  Hierna mogen wij luisteren naar het levensbericht van Maartje, 
zij heeft er voor gekozen zich te laten interviewen door 
Jacqueline. 
Er volgt een hartelijk gesprek met veel gelegenheid tot vragen 
stellen. 

• Ellen bedankt Maartje voor haar openheid en positieve 
uitstraling en overhandigt haar een beeldschoon eigengemaakt 
doosje. 



 

• Na deze intensieve en bijzondere  avond  sluit Ria de bijeenkomst 
af en wenst ons een goede thuiskomst. 
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